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VALORACIÓ DEL PRIMER ANY DE LA TASCA 

D'OPOSICIÓ MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ 
Ha passat un any des de que el 15 de juny de 1991, 

neixeren els nous ajuntaments. Des de llavors fins avui 
hem actuat com a Grup Municipal en l'oposició, seguin 
les línies d'actuació del nostre programa municipal en-
capçalat pel lema "Catalunya comença al teu Ajunta-
ment". 

Tant a les Comissions Informatives com en les 
reunions de Plens a l'Ajuntament hem intentat conèixer 
amb detall les raons perquè el grup de govern municipal 
prenia les seves decissions i les hem recolçat o hem ofert 
alternatives segons ha calgut. 

Amb el contacte de la gent hem conegut sempre els 
problemes reals de la ciutat i hem fet arribar la nostra 
opinió o la informació que calgués. 

En les nostres opinions hem sigut realistes i mai ens 
hem deixat endur per la demagògia. Hem exigit que la 
despesa pública es gestioni amb més atenció i que els 
impostos, taxes i preus públics no tinguessin augments 
tan grans, fossin més raonables. 

En conjunt estem contents de la nostra acció com 
oposició. Sempre hem ti'asmès il·lusió i confiança en el 
futur de la nostra ciutat, hem vist els problemes pel cantó 
positiu i hem donat impuls engrescadó a la nostra socie-
tat, tot i no callant alló que es feia malament. 

Volem acabar aquest breu comentari amb dos de-
sitjós: 

ALFONS COLLADO 
Cap del Grup Municipal de Convergència i Unió. 

- Volem una ciutat on les activitats socials, cultu-
rals, de lleure..., les orientem cap a una més gran cohesió 

- Volem que els nostres joves prioritzin els valors de la ciutat i una més gran identificació amb el nostre 
familiars, humans de convivència i respecte mutu i país: Catalunya. La propera celebració dels Jocs Olím-
col·laboració, per sobre d'altres com el consumisme, pics és una bona ocasió, 
pasotisme o desinterès social. 

UN PERILL QUE NO ES RESOLT PER LINEHCÀCIA SOCIALISTA 
El pas sota la via del tren, 

que comunica el carrer Fèlix Fe-
rran i el barri de Santa Rosa és 
un perill. 

Des de l'any 1990 està apro-
bat el pressupost per fer-ho i es 
disposa dels diners. 

L'Ajuntament socialista diu 
que no ha trobat constructor. No 
obstant en menys temps el 
COOB ha fet dos passos nous 
per sota del tren, al Tir Olímpic. 

Era més urgent aquesta 
obra que cap de les que estan 
fent-se. 
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